
Interpelacja nr 40 

z dnia 9 lipca 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 
w sprawie uschniętych kikutów drzew na terenie KS Drukarz 

(interpelacja z inicjatywy Andrzeja Wójcika)  

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Na terenie K.S. Drukarz za trybunami od strony alei parkowej, którą przechodzi wiele 

osób i jeździ wiele pojazdów stoją dwa martwe drzewa z odciętymi konarami. Drzewa 

zostały uszkodzone kilka lat temu w trakcie prac przy remoncie ogrodzenia, po czym 

dokonano ich podcięcia.  

Przechodnie obawiają się jednak zagrożenia w razie silnego wiatru i pytają, kiedy ww. 

drzewa zostaną całkowicie usunięte. Jaki był powód pozostawienia pni? Dlaczego ich 

nie usunięto, by w to miejsce posadzić nowe drzewa? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 


